
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2024/1 
 

Datum konání: 7. 4. 2024 

Místo konání: Slatiňany 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Jana Kosťová, Miroslav Šimek 

Online:  Magda Kurfürstová 

1. Vzhledem k letitému problému s nejasnou podporou sekce od NSA se vedení sekce rozhodlo 

připravovat na každý rok dvě verze rozpočtu – minimalistickou (bez NSA) a maximalistickou 

(s plnou podporou NSA). 

a. Minimalistická verze bude utvářena stejně jako v letech před covidem, tj. primární 

rozdělení rovnoměrně mezi dotace domácím pořadatelům a podporu reprezentantů 

při účasti na MS a ME při zachování podpory vycestování juniorů (startovné na jedné 

zahraniční akci na základě žádosti a schválení vedením sekce). 

b. Maximalistická verze přepokládá pokrytí nákladů pořadatelů a para reprezentantů na 

MS resp. ME z NSA, což umožní také plné pokrytí nákladů ostatních reprezentantů 

na těchto akcích. Zároveň bude možné rozšířit podporu juniorů i o náklady na cestu 

a ubytování, což by reálně zvýšilo šanci na jejich vycestování. 

 (Forst) 

 

Zapsal: Forst 


